

Kuwait: 03/10/ 2018

الكويت: 2018/10/03

Ref: 3844 /2018

الإشارة: 2018/3844

To: The General Manager
Boursa Kuwait Company

السيد / المدير العام
المحترم
شركة بورصة الكويت

Dear All,

تحية طيبة وبعد

Reference is made to the provisions of Chapter IV of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of disclosure of the same, we would like to inform you that Mr. Mukkulam Jamal Jaffar, Head of the Treasury Department of our bank, has resigned from his said post due to retirement. His resignation has been accepted, provided that he shall remain in his position throughout a transitional period until the end of January 2019.

عملا بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر للائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، نود الإحاطة بأن السيد / موكولام جمال جعفر رئيس إدارة الخزنة لدى مصرفنا قد استقال من منصبه المذكور بغرض التقاعد ، وقد تم قبول الاستقالة، على أن يستمر في عمله لفترة انتقالية تمتد إلى نهاية شهريناير 2019 .

We would also like to inform you that our bank has assigned this position to Mr. Adel Rashid Mutlaq Al Mutairi as a replacement Head of this department effective October 3rd 2018 after we obtained CBK's approval of the same.

كما نود الإحاطة أيضا بأن مصرفنا قد قام بإسناد هذا المنصب إلى السيد / عادل راشد مطلق المطيري ليكون رئيساً بديلاً لتلك الإدارة ابتداءً من تاريخ 2018/10/3 و ذلك بعد الحصول على موافقة بنك الكويت المركزي بهذا الخصوص.

We attach herewith the "Disclosure of Material Information" form along with a copy of CBK's approval.

و نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية مع نسخة عن موافقة بنك الكويت المركزي.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ...

Adel Abdul Wahab Al-Majed
Vice-Chairman
& Chief Executive Officer

عادل عبد الوهاب الماجد
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

P.O.Box 25507
Safat 13116 Kuwait
Tel. (965) 2232 5000
Fax. (965) 2245 4263
Call Center (965) 1 82 00 82

ص.ب. 25507
الصفحة 13116 الكويت



C.R. 104042

bankboubyan.com

نعمل باتقان

Disclosure of Material Information Form

Date	03/10/2018
Name of the Listed Company	Bank Boubyan
Material Information	<p>Mr. Mukkulam Jamal Jaffar, Head of the Treasury Department of our bank, has resigned from his said post due to retirement. His resignation has been accepted, provided that he shall remain in his position throughout a transitional period until the end of January 2019.</p> <p>We would also like to inform you that our bank has assigned this position to Mr. Adel Rashid Mutlaq Al Mutairi as a replacement Head of this department effective October 3rd 2018 after we obtained CBK's approval of the same.</p>
Significate Effect of the material information on the financial position of the company	-



بنك الكويت المركزي



د. محمد يوسف الهاشل
المحافظ

التاريخ: ٢ محرم ١٤٤٠
الموافق: ١٢ سبتمبر ٢٠١٨
الإشارة: ٨٤٠١/١٠٥/٢

الأخ الفاضل محمود يوسف الفليج المحترم

رئيس مجلس إدارة بنك بويان

تحية طيبة وبعد ،

بالإشارة إلى كتاب مصرفكم المؤرخ ٢٠١٨/٧/٢٢ بشأن طلب الموافقة على ترشيح السيد عادل راشد مطلق المطيري لوظيفة رئيس إدارة الخزينة لدى مصرفكم .

وبعد مراجعة بيانات المرشح المذكور مع ما تقضي به أحكام المادة (٦٨) من القانون رقم (٣٢) لسنة ١٩٦٨ في شأن النقد وبنك الكويت المركزي وتنظيم المهنة المصرفية وتعديلاته، وكذلك مع ما تضمنه قرار مجلس إدارة بنك الكويت المركزي رقم (٤٣-٤٢٢/أ-٢٠١٧) بشأن القواعد والضوابط الخاصة بالخبرة المطلوبة في المادة (٦٨) سالفه الذكر .

نفيدكم بأن مجلس إدارة بنك الكويت المركزي قد وافق بجلسته المنعقدة بتاريخ ٢٠١٨/٩/١٢ على شغل السيد عادل راشد مطلق المطيري لوظيفة رئيس إدارة الخزينة لدى مصرفكم .

مع أطيب التمنيات ،،،

د. محمد يوسف الهاشل